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Abstract (en)
[origin: WO2017025474A1] The invention relates to a device for feeding film bags to a filling machine, comprising a magazine having a plurality of
parallel magazine shafts for providing the film bags and comprising film-bag holders, which can be positioned below the magazine shafts, for holding
and transporting the film bags, wherein a transfer arm is associated with each magazine shaft, said transfer arm being provided for grasping a film
bag in the magazine shaft and transferring the grasped film bag to the film-bag holder arranged below the magazine shaft. The invention further
relates to a method for feeding film bags to a filling machine by means of the device, comprising the following steps: providing film bags in magazine
shafts of a magazine, positioning film-bag holders for holding and transporting the film bags below the magazine shafts, grasping the film bags in the
magazine shafts by means of transfer arms, and transferring the grasped film bags to the film-bag holders by means of the transfer arms.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Zuführen von Folienbeuteln zu einer Füllmaschine mit einem Magazin mit mehreren, parallelen
Magazinschächten zum Bereitstellen der Folienbeutel und unterhalb der Magazinschächte positionierbaren Folienbeutelaufnahmen zum
Aufnehmen und zum Transportieren der Folienbeutel, wobei jedem Magazinschacht ein Übergabearm zum Ergreifen eines Folienbeutels in dem
Magazinschacht und zum Übergeben des ergriffenen Folienbeutels an die unterhalb des Magazinschachts angeordnete Folienbeutelaufnahme
zugeordnet ist. Weiter betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Zuführen von Folienbeuteln zu einer Füllmaschine mit der Vorrichtung mit den
Schritten: Bereitstellen von Folienbeuteln in Magazinschächten eines Magazins, Positionieren von Folienbeutelaufnahmen zum Aufnehmen und
Transportieren der Folienbeutel unterhalb der Magazinschächte, Ergreifen der Folienbeutel in den Magazinschächten mittels Übergabearmen und
Übergeben der ergriffenen Folienbeutel an die Folienbeutelaufnahmen mittels der Übergabearme.
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